
Generalforsamling 
KORLIV, Roskilde/Lolland-Falster Stiftskreds 
 
18/1 2025 
 
Deltagere: 
Fra bestyrelsen: Anne Bjerre Braüner (Højelse/Lellinge), Hanne Juel Salomon (Ølby), Jakob Lundbak 
(Himmelev/Trekroner) 
Øvrige: Karina Agerbo (Ringsted), Solveig Bjergkvist (Pedersborg, Sorø) 
På korkonsulentens vegne: Ulla Christensen 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Ref. Godkendt 
 
2. Valg af referent  
Ref. Jakob er valgt 
 
3. Formandens beretning 
Ref. Anne berettede. Beretningen kunne godkendes. 
 
4. Regnskab 2024 
Ref. Hanne fremlagde regnskab. Regnskabet er godkendt af revisor. GF kunne ligeledes godkende. 
Følgende økonomiske overvejelser kom frem: 

- Skal stævner fortsat være gratis? Generel holdning: Gratis stævner er godt, så dette fastholder 
vi i første omgang.  

- Skal akkompagnatører have honorar? Det er dilemmafyldt. Indtil videre prøver vi at lade 
opgaven være frivillig fortsat, men gå på omgang – ikke kun i bestyrelsen, men også blandt de 
deltagende korledere. 

 
5. Valg til bestyrelsen 
Hele bestyrelsen begyndte for ét år siden. Så ingen var på valg. 
Ingen nye kandidater. 
Der udtryktes tillid og opbakning til bestyrelsens arbejde. 
 
6. Valg af kasserer 
Hanne valgt.  
 
7. Valg af revisor 
Ref. Jytte Lundbak valgt. 
 
8. Årsmøde 
Ref. Karina og Solveig deltager som stemmeberettigede på bestyrelsens vegne. 
 
9. Anne Lise Quorning om korkonsulentens tilbud 
Ref. Ulla Christensen deltog på Anne Lises vegne. Orienterede og uddelte kursuskatalog 
 
10. Eventuelt 
Ref. Påmindelse om korledercafé og spirekorstævne. 
 


